 
 
 
 
 
 
 
COMISSIÓ DE TREBALL PER A LA CARTA DE CIUTADANIA 
 
 
Acta de la sessió del 8 de novembre del 2010 
 
A la Sala Tinents d’Alcalde de l’Ajuntament de Barcelona, s’inicia la sessió a les 
19.15 hores, sota la presidència del Sr. Alejandro Goñi, vicepresident segon del 
Consell de Ciutat. 
 
 
Assistents  
 
Sra. María Pilar Díaz, en representació del Consell Rector de l’Institut 
Municipal de Persones amb Discapacitat (IMD); Sr. Joan Bordetes, en 
representació del Consell Ciutadà de l’Eixample; Sra. Laura Rafart, en 
representació de Comissions Obreres (CCOO.); Sr. Miki Aragon, en 
representació del Consell d’Associacions de Barcelona (CAB); Sr. Javier 
Garcia Bonomi, en representació de FEDELATINA; Sr. Miquel Àngel 
Essomba, en representació del Centre UNESCO Catalunya; Sra. Alba 
Cuevas, en representació de SOS Racisme; Sra. Maria Rosa Luna, en 
representació de la Federació d'Organitzacions Catalanes de Gent Gran, Dones 
i Família (FOCAGG); Sra. Elisenda Rius, en representació de l’apartat de 
Persones Rellevants; Sr. Emilio Ruiz, en representació de l’apartat del 
Registre Ciutadà; Sr. Jacint Ribas, en representació de l’apartat del Registre 
Ciutadà.  
 
 
També hi assisteixen 
 
Sr. Marino Villa, de la Sindicatura de Greuges de Barcelona, com a assessor 
de la Comissió de Treball per a la Carta de Ciutadania. 
Sr. Orland Blasco, de la secretaria del Consell de Ciutat. 
 
 
S’excusen 
 
Sra. Marta Cots, Sr. Jordi Giró, Sr. Enric Canet, Sra. María José Vázquez, 
Sr. Antonio Navarro. 
 
 
Assistits per la Sra. Maria Jose Calvo, secretària del Consell de Ciutat. 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior (7.11.10). 
2. Informació i valoració de les al·legacions formals a la Carta. 
3. Debat sobre el primer esborrany de la proposta de Dictamen. 
 
 
1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior (7-11-10) 
 
No havent-hi cap esmena, es dóna per aprovada l’acta de la sessió anterior. 
 
 
2. Informació i valoració de les al·legacions formals a la Carta 
 
La secretària informa de la relació d’al·legacions formals a la Carta que van 
arribar a l’Ajuntament; es va constatar que només havien fet al·legacions 
entitats i persones membres del Consell de Ciutat. Se’n revisa el contingut i 
s’acorda fer referència als drets i deures de les persones que tenen animals 
domèstics, únic tema que no havia estat recollit. 
 
 
3. Debat sobre el primer esborrany de la proposta de Dictamen 
 
El Sr. Alejandro Goñi presenta les seves aportacions concretes al contingut 
del document. 
 
S’acorda recollir en concret les propostes relatives a: incloure una menció 
explicita a la figura de la Síndica de Greuges com a garant del seguiment i 
avaluació de l’aplicació i compliment del contingut de la Carta, i al concepte de 
«bon veïnatge». També s’acorda incloure les aportacions que milloren el 
contingut i/o redactat de les propostes ja recollides al Dictamen.  
 
A continuació se’n repassa el contingut i es reflexiona sobre els temes debatuts 
i recollits al Dictamen. 
 
S’acorda incorporar els aspectes abans indicats i enviar per correu 
electrònic el text resultant a tots els membres de la Comissió de 
Treball, demanant el vistiplau definitiu a la proposta de Dictamen que 
es presentarà a la Comissió Permanent i a l’aprovació del plenari del 
Consell del 22 de novembre proper. 
 
No havent-hi més intervencions, el president dóna per finalitzada la sessió a 
les 20:30 hores. 
 
 
Certifica la secretària del Consell de Ciutat. 
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